

关于所提供信息真实性、准确性和完整性的

承诺书

Certificate concerning Truthfulness, Accuracy and Completeness of the Information provided by the Company

鉴于苏州东山精密制造股份有限公司（以下简称“东山精密”）拟收购 Multi-Fineline Electronix, Inc.（以下简称“本公司”）100%的已发行股权（以下简称“本次交易”）。本公司现就向东山精密所提供信息的真实性、准确性和完整性郑重声明如下：

Whereas Suzhou Dongshan Precision Manufacturing Co., Ltd. (“**Dongshan Precision**”) intends to acquire 100% of the outstanding shares of Multi-Fineline Electronix, Inc. (the “**Company**”) (hereinafter referred to as the “**Transaction**”), the Company hereby solemnly makes the following declaration as to the truthfulness, accuracy and completeness of the information provided to Dongshan Precision:

本公司已提供了本公司认为与本次交易相关的全部重要信息和文件，包括本项目专属数据库内的信息和文件。就我所知，本公司所提供的文件资料的副本或复印件与正本或原件一致，且该等文件资料中本公司的签字与印章都是真实的，由本公司签署的该等文件的本公司签署人业经合法授权，且该等文件由本公司有效签署。本公司此前为本次交易所提供的有关信息就我所知在所有重大方面都真实、准确和完整，不存在虚假记载、重大遗漏或者误导性陈述。本公司对上述声明承担相应的法律责任。

The Company has provided all relevant information and documents that the Company considers to be material to the Transaction, including the information and documents provided in the online data room specifically set up for the Transaction. Duplicates or photocopies of the documents provided by the Company are, to my knowledge, true and accurate copies of their originals, the signatures and seals of the Company on all such documents are authentic, and the signatories on behalf of the Company to such documents which are signed by the Company have been legally

authorized and such documents have been duly executed by the Company. Historical information provided by the Company in connection with the Transaction is, to my knowledge, true, accurate and complete in all material respects, and there is no false record, material omission or misleading statement relating to such historical information. The Company shall assume corresponding legal liability for the above declaration.

（下页为签署页）

(Signature Page Follows)

（本页无正文，为《关于所提供信息真实性、准确性和完整性的承诺书》之签署页）

(This is the Signature Page to Certificate concerning Truthfulness, Accuracy and Completeness of the Information provided by the Company)

MULTI-FINELINE ELECTRONIX, INC. (STAMP)

By: _____

Name: Reza Meshgin

Title: President and Chief Executive Officer

Date: